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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

,,Mikor fogják alkalmazni országosan a pannonhalmi modellt?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

2013. január l-jétől hatályos az európai elvárásoknak megfelelő, kedvtelésből tartott állatok

tartásáról és forgalmazásáról szóló kormányrendelet módosítása, amely előírja, hogy a négy

hónaposnál idősebb ebek csak elektronikus chippel megjelölve tarthatóak. Ugyanakkor még

mindig hatalmas problémát jelent az a tény, hogy ezen állatok gyakran az emberi

meggondolatlanság következtében elmenekülnek. Erre a problémára Pannonhalma példa

értékű mintával állt elő.

,,Alig pár hét alatt remek állatvédő elképzelés valósult meg Pannonhalmán. Az állatbarátok

az önkormányzat és a közösség támogatásával chip olvasót szereztek be. A helyi jegyző és

környékbeli állatorvosok segítségével így mostantól könnyebben megtalálják a [. . .]

gazdákat ...A készülék 30 ezerforintba került... " - írja a megyei lap.

Ez is mutatja, hogy helyi összefogás keretén belül könnyedén kiküszöbölhető, hogy az

elkóborolt, illetve elszökött egyedeket menhelyekre szállítsák. A chipolvasó segítségével

azonnal tudják értesíteni az aggódó gazdákat, tulajdonosokat.



Ennek ellenére a chipolvasó ára a kisebb vidéki települések költségvetésre nagy nyomást

helyezhet. Véleményem szerint elengedhetetlen, hogy még a legkisebb települések is

rendelkezzenek ilyen eszközzel. Szeretném felhívni a tisztelt Miniszter Úr figyelmét arra,

hogy különösen vidéken a kóbor ebek gyakran a lakosságban félelmet keltenek, akár

veszélyesek is lehetnek. Ezért lenne célszerű, hogy a tulajdonosok minél előbb értesüljenek

állataik hollétéről.

Mindezek alapján kérdeztem tisztelt Miniszter Urat, hogy a Kormány mekkora

keretösszeggel fogja támogatni az önkormányzatokat, hogy a pannonhalmi példát
sikeresen megvalósíthassák?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. 10. 15.
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